
 

 
 

Skolebestyrelsesmøde 
 

Dagsorden til møde d. 23-11-2023 
Kl. 18.00 – 20.30, på afdeling Falkenborg, Formøde for forældrene fra kl. 

17.30- 18.00 

 
 

Mødedeltagerere 

 

   
   

Dagsorden 
 

Sag nr. 1  Godkendelse af dagsorden 

Godkendt  

Sag nr. 2  Besøg af Pædagogiske ledere, husråd og elevråd    

fra Falkenborg 

Elevrådet fra FA fremlægges af Channe. 
De er generelt glad for måden tingene kører på, de er galde for at 

mellemtrinnet er blevet samlet, der er lavet inde-ordning og hallen er 
åben i pauser engang imellem. 

Generelt vil de gerne have mere undervisning 

 
Pæd. Leder Channe: 

Mellemtrinnet er blevet samlet i samme bygning, der er lavet inde 
ordning på mellemtrinnet hvilket har virket rigtig godt, der er ingen 

konflikter, og det fungere. 

Hallen er ind mellem åben i pauserne for mellemtrinnet, det har givet 
god trivsel, et godt fællesskab og et rigtig godt samarbejde mellem 

personalet. 
 

Der er ved at blive arrangeret mere grøn natur i skolegården. 
 

Der er faste lærer i små teams på alle årgangene, det har givet rigtig 

meget i forhold til ro, struktur og samarbejde i klasserne. 

Forældrerepræsentanter: 

Finn Filsø  
Maria Britt 

Thomas Sander Hansen 
Marie Frederiksen 

Mette Horsleben 
Maria Vedby Kristensen 

Ania Torpsgaard Larsen 

Ulrich Lind 
 

Medarbejderrepræsentanter: 
Nazif Altintas 

Michelle Linde Danielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter: 

Joy Frimann Hansen 
Jette Low 

 
Elevrepræsentanter: 

Sylvester Arnfeldt 
Clara Aager Møller 

 

 
 

Sekretær 
Sabine Bartholin 
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Channe har været ude og være med i skoledagen, og i pauserne, for at 

se hvad det er der foregår, hvor fungere det, og hvad skal der arbejdes 
med. 

 

FA arbejder på hvad de definerer trivsel som: 
Der er sendt spørgeskemaer ud til eleverne. 

Der arbejdes meget med ressourcefordelingen, disse skal hele tiden 
vurderes, hvor støtten skal ligge i forhold til børn og 

klassesammensætning. 

Forældremøde/Infomøde for 6. klasserne allerede i uge 48, det har været 
et stort ønske fra 6. klasserne, det kan hjælpe på at det ikke virker så 

skræmmende at skulle over på MA, og klarlægge hvordan rammerne er 
der. 

6. Klasserne har budt ind med en masse spørgsmål, som der tages med 
til ledelsen og personalet på MA, på selve mødet. 

 

Tilmeldingen til forældremødet på FA, i starten af året var meget stort, 
det gjorde en forskel at det var med børn, men der blev også set på at 

dem skolen ved ikke plejer at deltage eller læser på AULA, de er blevet 
ringet op, for at sikre at de fik informationen omkring mødet. 

 

SB: hvordan går med trivslen i personalegruppen, i forhold til for et år 
siden? 

- Trivslen er meget bedre, der en god stemning, det er meget 
tydeligt at sygefraværet er faldet betydeligt, det kan også have 

noget at gøre med at rammerne er blevet skiftet, der er lagt 
mere ansvar ud til personalet, og de er blevet sammenspillet 

betydelig mere end de ellers har været, så det giver meget i 

forhold til samarbejdet. På mellemtrinnet holdes der også fælles 
møder, og ikke kun årgangsmæssigt, man gør ikke det samme i 

indskolingen da det er svært i forhold til at der er flere der skal 
samles som arbejder forskudt i forhold til pædagogtid og 

undervisningstid, samtidig har der ikke været den store 

udskiftning i personalegruppen, og det giver i sig selv meget ro. 
 

SB: hvor ligger FA i forhold til støtten oppe fra (forvaltningen, PPR) til 
den meget udfordret børnegruppe? 

- Der er efterhånden et rigtig godt samarbejde, og vi får de 

ressourcer vi har brug for, vi har stadig børn der fylder meget, og 
der er stadig børn som burde have et andet skoletilbud og som 

står i venteposition. Men der er også en del som er blevet 
visiteret videre. 

Sag nr. 3  Nyt fra elevrådet 

Der er to udvalg  
Galla udvalg: De har spurgt efter et budget, og så er de ved at se om de 

kan søge sponsorater. 

SB: er der tanker om at der skal være en form for egenbetaling, og har i 
undersøgt hvad de andre skoler i området har af erfaringer. 

SB: Kunne man spørge klassekasserne om de vil sponsorere et beløb? 
I forhold til Galla, vil der blive spurgt mere ind til det ved næste SB møde 

som er på MA. 
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Skolegårdsudvalg: de har fået 9000kr. de er ved at se på hvad de skal 

bruges på inden for rammerne ”grøn skolegård”, elevrådet ser mest på 
hvordan de små gårde kan gøres bedre, i stedet for selve skolegården  

Der er ikke et katalog med ideer, pengene har været givet for længe 

siden, men man har holdt igen med at bruge dem på MA fordi man 
fortsæt afventer renovation af kloarkerne. 

 
Elevrådet: Der er et ønske fra 9. klasserne om at komme ud på GB og 

FA, og kaste med karameller til de små. 

Sag nr. 4 Spørgsmål til informationsskrivelsen 
Brevet ang. Legepladser sender Joy videre til de rette. 

 

På GB arbejdes der på at søge sponsorer mm. Til udearealerne. 

Sag nr. 5 Budget  
Budgettet ser rigtig fornuftigt ud, det ser ud til at vi kommer godt ud af 

skoleåret og får afviklet vores gæld.  
Adm. Leder arbejder på at indhente div. Refusioner der ikke er kommet 

retur endnu. 
 

Budgetønskerne fra personalet i forhold kommende skoleår er ved at 

blive indhentet, der vil i januar blive fremvist oplæg til budget 24. 
Der er flere ting der skal ses på i 24, fx lejrskole skal revurderes i forhold 

til hvor længe og hvornår. 
Elevrådet har tidligere ytret at det godt kunne lægges tidligere. 

 

Sag nr. 6 sygefravær hos personalet 
Hvis man kigger på statistikkerne kan man tydeligt se at sygefraværet er 

betydeligt lavere i 2023 kontra 2022. 

Kurverne på de langtidsfraværende er ikke 100% reel da de også tæller 
en der ikke kom tilbage fra barsle, men sygemeldte sig indtil hun 

stoppede. 
Det meget tunge arbejdsmiljø relaterede sygefravær, er Trekløverskolen 

kommet i mål med, med grundet arbejde omkring trivsel og miljø. 

Kurverne viser kun kort- og langt fravær, ikke barn syg, Tjenestefri osv. 
 

Ser man på den samlet oversigt over alle skolerne, er vi den eneste skole 
i kommunen, hvor kurven knækker nedad i 23.  

Sag nr. 7 Trivsels strategi  

Der er taget hul på trivselsstrategien, hvor både elevrådets formænd fra 
alle skolerne var med, udvalgte personale i forhold til deres roller på 

skolerne, SB, SSP og sundhedsplejerskerne og forældre. 

Første punkt handlede om hvilken skole havde man ikke lyst til at være 
på ud fra eleverne trivsel, hvor man var delt op i faggrupper. 

Der skulle laves en trivselsblomst, fx hvad er trivsel, fællesskab, 
udvikling, god tone mm. 

 

Efter det skulle man arbejde i grupperne med nogle fokusgruppe 
interviews, som skal kunne stilles til børne i de forskellige årgange. 
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Det skal være en medarbejder og e pæd. leder der skal lave 
interviewene.  

 
Hvad arbejdes der med allerede og hvad kan vi gøre mere af, og virker 

det. 

En strategi viser hvor vi gerne vil arbejde os hen imod. 
Elevrådet: oplevede dagen meget spænende, de synes det var rart at få 

lov at se hvad der arbejdes med, de følte sig set og hørt, og følte sig 
meget ligeværdige med resten af grupperne. 

 

Nazif: havde samme oplevelse som elevrådet, det var godt man kunne 
arbejde på tværs af grupperne, og det var rart at få sat ansigt på fx SSP 

og høre deres input. 
 

Maria-Britt: Det var rart at der var elevrødder med, det var flot af de 
store elevrødder tog hånd om de yngre elever fra GB. 

Det vanskelige bliver at få de her tanker og ord ud til personalet og ud til 

eleverne. 
 

Joy: Det vil altid være at skulle lave en strategi hvor så mange skal finde 
en fælles retning, der vil derfor, til personalet blive udstukket nogle 

rammer. 

Det er vigtigt at børnenes stemmer bliver hørt, de ved bedst selv hvad 
der skal til for at de trives. 

Sag nr. 8 Høringssvar om ny budget model og om navn til 

0.kl 
Den nye budgetmodel bliver indfases langsomt, for at de andre skoler 

ikke pludseligt skal betale en masse penge til fx Trekløverskolen. 
Den nye er fordelt på 15% socioøkonomi og 85% alm, det betyder at vi 

får hvad der svare til 2 stillinger mere. 

Der er også fordelt en god portion til inklusion hvor vores skole har fået 
størstedelen af pengene, hvor vi blandet har ansat en inklusions 

pædagog på MA der udelukkende arbejder med inklusion og med støtte 
til de børn der har et ekstra behov. 

 

Der er justeret en smule på distriktet, det ses blandt andet tydeligt og 
meget positivt på informationsmødet på skolerne. 

 
SB skal lave et høringssvar på fordelingsmodellen, og i forhold til 

indfasningens tempo. 

Sag nr. 9 Evt. 
Joy og Bo har været ude i børnehusene til forældremøderne, i 

Frederikssund bymidte, med positiv feedback. 

Informationsmøderne på FA og GB har også været meget positive, der 
har været en stor tilslutning, og mange gode input fra nye forældre der 

har tage positivt imod svar på diverse spørgsmål.  
 

Skolefotografer: 
Der er enstemmigt enighed om at fortsætte med Kontrafej, på den 

betingelse at det bliver gjort sådan at man kan bestille enkelte billeder 

digitalt, og ikke skal købe en hel digital pakke. 
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Sag nr. 10 Punkter til næste gange 
Pæd. Ledere MA  

Nyt drift budget 2024 
Elev til og fragang 

Faglige resultater fra Corona til nu 

Kommende 0. klasser 24/25 
Overblik over aflyste timer og vikardækning. 

 
Sag nr. 11  Personalenyt 

Drøftet 

  
 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


